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Skolebestyrelsesmøde - Bymarkskolen 

26/02- 2025 kl 18.30-21.00 – Fysisk møde 
 

 Referat: Skolebestyrelsesmøde 

Deltagere: Skolebestyrelsen, samt skolens ledelse. 

 

Mødeleder: Pia 

Referent: Fie 

Afbud: Duoaa og Jesper 

NR.  Emne Ansvarlig Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

1062 Kommentar og godkendelse af referat og dagsorden Alle  Beslutning  Godkendt 

1063 Opfølgning fra sidste møde 

Alle  

Drøftelse & 
beslutning 

 

Området foran skolen 

- Der er lavet et udkast til et 
udbudsmaterialer 

- Det skal forbi elevrådet, så elevernes 
stemme er med inden det bliver 
færdiggjort 

Timefordelingsplan 

- Beslutningsgrundlaget er fremlagt for 
lærerne i dag på mødet, og der 
kommer til at være et fremtidigt 
arbejde med hvad der skal arbejdes 
med omkring trivsel tæt på.  

- Trivsel tæt på er en forsøgsordning for 
skoleåret 25/26 her på Bymarkskolen 

Skolefoto – 19/8 – Kontrafej 

- Vi er gået med Kontrafej igen. 

Dialogmøde 24.04 i Hadsund –  
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- Ekstra onlinemøde 22/4 kl. 20-21 ift. 
dialogmødet 

- Der kommer tilmeldinger til 
dialogmødet i skolebestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsens årsberetning  

1064 Nyt fra elevråd 

Elever 

Info  

Der er et ønske fra pigerne, om at der kan 
komme hygiejneprodukter på toiletterne og 
armaturer på toiletterne. 

Vi er i gang med en høvdingeboldturnering, 
og vil lave et Hall Of Fame med vinderne over 
på biblioteket. Og vi vil gerne have en 
lokalavis ud til at dokumentere finalen. 

Måske lave en lille turnering for 
indskolingseleverne. 

1065 Skuespil, økonomi og placering 

Mikkel/ 
Thomas og 

Søren 

Drøftelse & 
beslutning 

 

Økonomien er gennemgået og det kostede 
ca. 400 kr. pr. elev i indeværende skoleår. 
 
Det vurderes fremadrettet at kunne gøres en 
smule billigere. 
 
Det har været en god oplevelse og skabt 
gode og brede relationer mellem klasserne. 
Der var en god oplevelse at være en del af et 
fælles tredje stort projekt, og hvor der har 
kunnet være en høj grad af elevinddragelse. 
 
Der er mere ro på her i foråret med fokus på 
overgangen til Søndre og fokus på gode 
faglige forløb med sammenhæng. 
 
Eleverne har haft en god oplevelse af at det 
har ligget i efteråret og det samme har 
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forældrene. Dejligt at kunne inviterer 
bedsteforældre og andre med til at se 
skuespillet. 
 
Det besluttes derfor, at der er skuespil og at 
det ligger i efteråret. 

1066 

Viderebehandling af skolebudgetanalyses tema om 
færre skift for eleverne – (Se vedhæftet fil) 

 Udvalget drøftede på udvalgsmødet i januar 
2025, hvordan der kan arbejdes videre med 
temaet – færre skift for elever gennem en ny 
ledelsesstruktur. Udvalget besluttede, at arbejde 
videre med temaet, herunder at tilkendegive det 
politiske ønske om at minimere skift. Udvalget 
ønsker en aktiv tilbagemelding fra 
skolebestyrelserne på, hvordan skolernes 
afdelingsstruktur ser ud og hvorfor. Endvidere 
besluttede Udvalget, at tage temaet op på 
efterårets dialogmøde.  

 Det blev aftalt, at Skoleledelserne og 
Skolebestyrelserne skal drøfte, hvordan skolerne 
ønsker, at arbejde med ovenstående tematik på 
den enkelte skole. Der sendes en tilbagemelding 
til Dagtilbuds- og skolechef Berit Vinther inden 
sommerferien 2025.  

 

Mikkel 

Drøftelse   
Vi har drøftet punktet og har det igen på 
mødet i marts. 

1067 Økonomi 2024 og 2025 
Mikkel Drøftelse & 

beslutning 
 

Økonomien for 2024 er godkendt 
Budgettet for 2025 er godkendt 

1068 Skolebestyrelsens årsberetning, idegenerering  
Pia 

Drøftelse  
De mødes med Henrik Nicolajsen online for 
at planlægge skolebestyrelsens årsberetning. 
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Der oprettes tråd til hvem fra 
skolebestyrelsen, der siger hvad og sender en 
lydoptagelse inden.   

Der arbejdes videre inden kommende 
skolebestyrelsesmøde 

 

1069 
Nyt fra ledelse 
Nyt fra SFO 

Mikkel og Fie 

Info  

- Skolemad.nu er startet og det går 
godt 

- Vi har en pædagogmedhjælper som 
har sidste arbejdsdag 28/2, da 
opgaven omkring eleven er slut. 

1070 Eventuelt 

Alle 

Info  
Skoleleder Mikkel Wowk Jepsen, meddeler at 
han har sagt sin stilling op.  

 
Punkter til kommende møde: 
 
Næste møder:   
Datoer skoleåret 24/25 

13/08-24 - 18.30-21.00 

26/09-24 - 18.30-21.00 

24/10-24 - 18.30-21.00 

20/11-24 - 18.30-21.00 

17/12-24 - 18.00-2100 

29/01-25 - 18.30-21.00 

26/02-25 - 18.30-21.00 

25/03-25 – 18.30-21.00 

07/05-25 - 18.30-21.00 

17/06-25 - 18.00-21.00 


